
Protokół

 z  posiedzenia  XI Sesji  Rady Gminy

w  dniu  28 października 2011 roku

Posiedzenie XI Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący  Pan Dariusz Mądrecki.

Przewodniczący  Rady  Gminy  przywitał  przybyłych  na  sesję Radnych,  Wójta  Gminy,

Sekretarza Gminy,  Dyrektorów Szkół Gminy Świerzno, Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno

i mieszkańców Sołectwa Stuchowo.  Nastąpiło stwierdzenie quorum na 15 osobowy skład

Rady w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do

protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek XI  Sesji Rady Gminy:

1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia,

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie protokołu z posiedzenia X Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. wyboru ławników sądów powszechnych na kadencję lat 2012 – 2015,

b. określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych,

c. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,

d. opłaty od posiadania psów,

e. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok,

f. zmian w budżecie  Gminy Świerzno na  rok 2011,

g. przyjęcia zmian statutu Celowego Związku Gmin R-XXI  z siedzibą w Nowogardzie.

4. Wolne wnioski.

5. Zakończenie posiedzenia XI Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku

posiedzenia  XI Sesji Rady Gminy. Nie widzę.

Porządek XI Sesji został przejęty przez Radnych 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na

sali (zał. nr 2).

Ad.1.c. przyjęcie protokołu z posiedzenia X Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady, jak również został

podany do publicznej wiadomości na stronie Urzędu Gminy, czy są jakieś uwagi co do

protokołu z posiedzenia X Sesji Rady Gminy. Nie widzę.
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Wobec  tego  kto  z  Państwa  jest  za  przyjęciem  protokołu  z  X  posiedzenia  Rady  Gminy  bez

odczytania.

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia  X Sesji Rady Gminy został przyjęty 15

głosami za, na 15 radnych obecnych na sali bez odczytania.

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Przewodniczący Rady Gminy -  udzielam głosu  Wójtowi Gminy.

Informację z działalności między sesjami przedstawił Wójt Gminy Pan Krzysztof Atras –

powiedział między innymi: sprawy organizacyjne – został rozstrzygnięty konkurs na

dyrektora zakładu komunalnego nowym Dyrektorem został Pan Marek Staszak, w miejsce

Pana Władysława Pawłowskiego, który  zrezygnował z pracy, w wyniku rozstrzygnięcia

konkursu została wybrana Pani Katarzyna Magdij.  Został zorganizowany  Dzień Edukacji

Narodowej. Co roku organizuje inna szkoła w tym roku organizacją tego dnia zajęło się

Gimnazjum. Bardzo miło spędziliśmy ten czas.

Pracowniczy Urzędu Gminy uczestniczą w szkoleniach pt. Skuteczny samorząd –

usprawnienie działania. Uczestniczy w tym 10 gmin z terenu województwa

zachodniopomorskiego.

Jeżeli chodzi o inwestycje: trwa budowa kanalizacji, przepompowni i oczyszczalni

w miejscowości  Trzebieradz, trwa remont drogi Gostyniec  - Redliny.

Przeprowadzono adaptację pomieszczenia na łazienkę w mieszkaniu Pani Żywulskiej

w Sulikowie.

Przeprowadzono wycinkę drzew w miejscowości Kępica.

Odbyły się 3 przetargi na sprzedaż działek;

- 21. 10. 2011 roku w Gostyniu na 3 działki, nikt nie przystąpił do przetargu.

- 24. 10. 2011  roku na sprzedaż działki zabudowanej w Chominie- nie została sprzedana.

- 24. 10. 2011 roku na działkę w Kaleniu – wadium zostało wpłacone, ale działka nie została

kupiona.

Wójt wydał następujące Zarządzenia:

1. SK.0050. 59.2011  w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 oraz zmian

planów finansowych jednostek organizacyjnych Gminy.

2. SK.0050. 60. 2011  w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 oraz zmian

w planach finansowych jednostek organizacyjnych Gminy.
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3. SK.0050.61.2011 w sprawie powołania Zespołu Sterującego ds. Wewnętrznego

Zapewnienia Jakości w Urzędzie Gminy w Świerznie.

4. SK.0050.62.2011 w sprawie wprowadzenia Polityki Jakości w Urzędzie Gminy

w Świerznie.

5. SK.0050.63.2011 w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia

przetargów na sprzedaż nieruchomości.

Po przedstawieniu informacji z działalności między sesjami  Wójt poprosił o zapytania

w wolnych wnioskach.

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a.  wyboru ławników sądów powszechnych na kadencje lat 2012 – 2015.

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki.

Przewodniczący Rady Gminy – projekt tej uchwały był analizowany na posiedzeniach

Komisji Stałych Rady Gminy, kandydatura na ławnika  została wybrana  przez powołany

Uchwałą Rady  Gminy  zespół opiniujący.  Czy  są jeszcze  zapytania  lub  uwagi  co  do

przedstawionego projektu. Nie widzę.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XI/59/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie wyboru

ławników  sądów  powszechnych na kadencje lat 2012 – 2015  została przyjęta 15 głosami za,

na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr 3).

b. określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XI/60/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie określenia

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych  została przyjęta 15 głosami za, na

15 radnych obecnych na sali (zał. nr  4).

c. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – Komisja Oświaty, Kultury , Służby Zdrowia i Spraw

Społecznych na swoim posiedzeniu zaopiniowała pozytywnie stawkę 42.- zł za 1 kwintal

żyta, natomiast komisja Rolno – Budżetowa na sowim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała

stawkę za 1 kwintal żyta 48 złotych.

Wójt gminy – stosunku do ulgi miał się kształtować na wysokości roku ubiegłego. Ulga nie

może być wyższa  niż 60%, a przy stawce 42.-  złote za 1 kwintal żyta jest ona wyższa.
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Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta

ze stawką  48 złotych za 1 kwintal żyta.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XI/61/2011 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do

celów wymiaru podatku rolnego została przyjęta 14 głosami za, 1 głosie przeciw na 15

radnych obecnych na sali (zał. nr 5).

d. opłaty od posiadania psów

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji

Stałych Rady Gminy, obydwie Komisje pozytywnie zaopiniowały  stawkę opłaty od

posiadania psów na wysokości 20 złotych od  każdego psa.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XI/62/2011 w sprawie opłaty od posiadania psów  została

przyjęta 15 głosami za,  za 15 radnych obecnych na sali (zał. nr 6).

e.  określenia wysokości stawek podatku  od nieruchomości na 2012 rok.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawiony projekt uchwały był analizowany przez

Komisje Stałe  Rady Gminy. Stawki  zawarte w tym projekcie zostały pozytywnie

zaopiniowane przez obydwie Komisje. Czy są jeszcze jakieś uwagi co do przedstawionego

projektu uchwały? Nie widzę

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XI/63/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie określenia

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok  została przyjęta 14 głosami za,

1 głosie przeciw i 0 głosów wstrzymujących się (zał. nr 7)

f. zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego  projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XI/64/2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy

Świerzno na rok 2011 została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr

8).

g. przyjęcia zmian statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie.

Projekt  uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki – projekt uchwały był analizowany na

posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy.  Komisja Rolno – Budżetowa jak i Komisja

Oświaty, Kultury, Służby Zdrowia i Spraw Społecznych na swoich posiedzeniach pozytywnie

zaopiniowały w/w projekt.



5.

Czy są jeszcze uwagi  co do przedstawionego projektu  uchwały?  Nie widzę.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XI/65/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie przyjęcia

zmian statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie została przyjęta 15

głosami za na 15 Radnych obecnych na sali (zał. 9)  .

Ad.6. Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady Gminy – proszę bardzo jesteśmy przy punkcie wolne wnioski

i zapytania.

p. Kreja -  co z gabinetem lekarskim w Gostyniu, na jakim etapie  jesteśmy załatwiania

sprawy.

Wójt  Gminy – kwestia  uzgodnień ze Starostwem.

p. Kaproń mieszkaniec wsi Kępica –  mam kilka zapytań do Wójta. Co z obcinką konarów

z drzew  w Kępicy, kiedy zostanie poprawiona droga do miejscowości Kępica i pobocza  przy

tej drodze. Mówione było o remoncie przystanków autobusowych, kiedy zostaną

wyremontowane wszystkie?

Wójt  Gminy –  konary  z  drzew zostaną obcięte,  jeżeli  chodzi  o  drogę to  na  dzień dzisiejszy

mamy brak  środków, jeżeli  chodzi o remont przestanków autobusowych, była mowa, że są

remontowane,  ale nikt nie powiedział, że na ten czas  wyremontujemy wszystkie.

p. Sominka – jakie decyzje zostały podjęte w sprawie przejęcia działki od Agencji pod

budowę  remizę w Stuchowie.

Wójt Gminy – zostaną określone warunki, wówczas określimy jej należność i wystąpimy do

Agencji o przekazanie tej działki.

Sołtys Sołectwa Stuchowo – co z pałacem w Stuchowie. Przydałoby się zająć tą sprawą. Nie

kupiliśmy nowej pralki czy lodówki  aby miało się nam to zepsuć, ta elewacja miała trwać

100 lat takie były zapewnienia. A z tego  z widać to po prostu odpada tynk.

Wójt Gminy – gwarancja na tę elewację jeszcze nie minęła. Cały czas prowadzimy

korespondencję z wykonawcą. On swoje a my swoje i jeżeli Pan Zając  nie przeprowadzi

naprawy gwarancyjnej wówczas zlecimy to innemu wykonawcy a pan Zając  za to zapłaci.

p. Wojciechowska – myślę, że jeżeli robione są inwestycje gminne, to w interesie Wójta

i Rady jest nadzorowanie na  inwestycjami jakie Gmina wykonuje. Jeżeli są jakieś uwagi czy

zastrzeżenia co do jakości danej inwestycji, to należy to zgłaszać na bieżąco a nie na Sesji w

formie jakiś rozgrywek  i podchodzenie do tego personalnie.

p. Kreja – zawsze kiedy zwracałam się do Wójta Gminy czy do Pani Sekretarz  z zapytaniem,

zawsze starali się pomóc i tak jest do dzisiaj. I za to im dziękuję.
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Sołtys  Sołectwa Jatki  –  w Jatkach  jest  część drogi  gminnej  i  część powiatowej  i  na  granicy

tych dróg jest duża dziura.

Zakupiliśmy pojemniki do Jatek ze środków  funduszu sołeckiego i kiedy przyjeżdżają po

odbiór śmieci,  z gminnych pojemników są wybierane natomiast z tych naszych nie.

p. Kaproń -  droga w Kępicy, kiedy pada deszcz zalewa ją i jest nie przejezdna.

p. Wiśniewski – co z mieszkaniem w Duniewie po Panu Mazurku?

Wójt Gminy – zabezpieczamy je jako mieszkanie zastępcze i do dyspozycji po eksmisji Pani

Płazowej. Jeżeli chodzi o odbiór śmieci z tych pojemników  sprawa  zostanie zgłoszona.

Drogi zostaną poprawione w ramach posiadanych środków.

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś wolne wnioski? Nie wiedzę. Wobec

powyższego porządek obrad XI Sesji Rady Gminy  Świerzno uważam za wyczerpany

i zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim.

Protokołowała: Putyrska B.


